
	
	

Kallelse	till	Årsstämma	
Harö	bredbandförening	
för	verksamhetsåret	2016	

	
	

Tid:	2017-04	29,	KL.	12.30	
	

Plats:	Harö	skola	
	

Styrelsen	hälsar	alla	välkomna,	mötet	är	öppet	för	alla.	
		

I	samband	med	mötet	kommer	det	att	hållas	
information	om	den	planerade	utbyggnaden	av	fibernät	

på	öarna	Harö,	Harö	Storö,	Eknö,	Hasselö,	
Hasselkobben,	Skarprunmarn	samt	en	del	av	småöarna	
runt.	Stämman	ska	ta	beslut	om	fortsättningen	av	den	

planerade	utbyggnaden	genom	Stockholms	
Skärgårdsnät	AB.		

	
Årsmöteshandlingar	finns	att	hämta	på	hemsidan,	

www.harobredband.se	
	

	
	
	
	
	

	
Harö	Bredband	ekonomisk	
förening	
harobredband.se	
info@harobredband.se 
	
	



Dagordning	årsstämma	den	29	april	2017	
	

1. Val	av	ordförande	samt	sekreterare	vid	stämman	

2. Godkännande	av	röstlängden	

3. Val	av	två	justeringsmän	

4. Fråga	om	stämman	blivit	utlyst	i	behörig	ordning	

5. Fastställande	av	dagordning	

6. Styrelsens	årsredovisningshandlingar	och	revisionsberättelse	

7. Beslut	om	fastställande	av	balansräkningen	och	resultaträkningen	samt	om	

disposition	av	årets	vinst	eller	förlust	enligt	den	fastställda	balansräkningen	

8. Beslut	om	ansvarsfrihet	åt	styrelseledamöterna	

9. Frågan	om	arvode	till	styrelseledamöterna	och	revisorerna	

10. Projektbudget	för	Harö	bredbandsförening	

11. Medlemsavgift	och	andra	avgifter	

• Styrelsen	föreslår	stämman	att	anta	nedan	förslag	på	avgifter.	
Årlig	medlemsavgift	 					250	kr/år	

Insats	 		5	000	kr	

	
12. Beslut	om	antalet	styrelseledamöter	och	suppleanter	

13. Val	av	styrelseledamöter	och	styrelsesuppleanter	

14. Val	av	föreningens	och	styrelsens	ordförande	

15. Val	av	revisorer	och	revisorssuppleant	

16. Val	av	valberedning,	tre	(3)	personer,	varav	en	ska	vara	sammankallande	

17. Övriga	ärenden		

Fortsatt	arbete	med	Skärgårdnätets	plan	för	utbyggnad	av	fiber	
• Beslut	om	att	gå	vidare	med	utbyggnaden	av	fiber	enligt	plan.	

Styrelsen	föreslår	att	stämman	ger	styrelsen	mandat	att	genomföra	
utbyggnaden	enligt	plan,	inom	ramen	för	Stockholms	Skärgårdsnät.	

• Prognos	för	anslutnings-	och	nätavgift	för	standardanslutning	är	i	
linje	med	övriga	föreningar	i	bolaget.	

Anslutningsavgift	1,	vid	uppstart		 12	000	kr	

Anslutningsavgift	2,	när	fast	kopplas	in	 12	950	kr	

Nätavgift	per	månad	 							99	kr	

	 Möjlighet	till	finansiering	kommer	att	erbjudans.	

18. Mötets	avslutas	 	 	 	

	

	



	

Årsberättelse	för	verksamhetsåret	2016	
Harö	Bredband	ekonomisk	förening.	
	
Styrelse	och	styrelsemöten	
Under	verksamhetsåret	har	styrelsen	bestått	av	Pia	Södergren	ordförande,	Urban	Gjers	sekreterare,	
Eva	Bjurfors	ekonomi,	ordinarie	ledamöter	har	varit	Staffan	Norlander	och	Björn	Lundman.	
Ersättare	har	varit	Anders	Kjellstrand	och	Sanna	Grandien.	Styrelsen	har	haft	elva	protokollförda	
möten.	
	
Under	året	har	även	Andreas	Langell	adjungerats	till	styrelsen	och	har	därigenom	tillfört	ytterligare	
kompetens	till	styrelsen.	
	
Delar	av	styrelsen	har	deltagit	i	informationsträffar	som	anordnats	av	Länsstyrelsen.	Björn	och	
Urban	har	aktivt	deltagit	i	två	arbetsgrupper	i	Skärgårdsnätet	och	de	har	även	tillsammans	med	Pia	
och	Andreas	suttit	i	referensgruppen	i	Skärgårdsnätet.	
	
Medlemsavgift	
Årsmötet	2016	beslutade	att	medlemsavgifter	skulle	vara	250	kronor	per	fastighet.	
	
Medlemsinformation	och	medlemsrekrytering	
Under	2016	har	informationsbrev	skickats	ut	via	mail	samt	även	satts	upp	i	vänthusen.	Diverse	
information	om	bredband	har	dessutom	skickats	ut	via	Facebooksidan	”Harö	Bredbandsförening”.	
	
Jordbruksverket	och	stödansökan	
Föreningen	lämnade	in	en	ny	bidragsansökan	2015	då	stödreglerna	ändrats.		Styrelsen	la	ner	ett	
stort	arbete	med	ansökan.	Den	4	maj	2016	fick	vi	besked	om	att	vår	ansökan	inte	kom	med	i	den	
omgången.	Med	facit	i	hand	kunde	vi	konstatera	att	vår	förening	var	för	liten	och	hade	för	få	
bosatta	som	skulle	kunna	ansluta	sig.	De	som	fick	hela	bidraget	var	Österåker	Stadsnät	som	sökte	
för	att	bygga	ut	bredbandet	på	Ljusterö	och	de	hade	full	poäng	i	Jordbruksverkets	poängsystem	och	
det	hade	ingen	av	skärgårdsföreningarna	möjlighet	att	få.		
	
Bredbandsföreningarna	i	skärgården	började	diskutera	och	försöka	hitta	en	lösning.	Det	utmynnade	
i	att	fyra	föreningar,	Ornö	Fiber,	Nämdö	Fiber,	Runmarö	bredband	och	Harö	bredband	beslöt	att	
bilda	ett	gemensamt	bolag	som	skulle	ansöka	om	bidrag	för	det	skärgårdsområdet	som	
föreningarna	täckte.	
	
Extra	stämma	
Den	26/11	2016	hade	vi	en	extra	stämma	i	skolan	på	Harö.	De	beslut	som	togs	var	att	fortsätta	det	
arbete	med	att	bilda	ett	bolag	med	de	andra	tre	föreningarna	och	att	bolaget	skulle	göra	en	
gemensam	ansökan	samt	att	vår	förening	skulle	utvidga	sitt	upptagningsområde	med	hela	Eknö	och	
Skarprunmarn.	Det	för	att	få	till	ett	sammanhängande	bredbandsnät,	vilket	var	ett	krav	från	
Länsstyrelsen	och	Jordbruksverket.	För	att	säkra	att	så	många	som	möjligt	hade	chans	att	delta	i	
beslut	skickades	all	information	via	e-post	till	medlemmarna	och	de	hade	möjlighet	att	rösta	via	
mail.	Stämman	godkände	båda	propositionerna.	
	
Stockholms	Skärgårdsnät	AB	
I	november	2016	registrerades	bolaget	Stockholms	Skärgårdsnät	AB.	Det	ägs	till	lika	delar	av	de	fyra	
föreningarna.	Pia	Södergren	ingår	som	ordinarie	ledamot	i	styrelsen.	Det	skapades	även	en	
referensgrupp	som	aktivt	arbetat	med	att	få	fram	en	ansökan.	I	referensgruppen	ingår,	Urban	Gjers,	
Björn	Lundman,	Pia	Södergren	och	Andreas	Langell	från	vår	förening.	Referensgruppen	har	gjort	ett	
jättearbete	med	att	ta	fram	en	ansökan.	
	
	



Inlämnad	ansökan	från	Stockholms	skärgårdsnät	
I	mitten	av	december	2016	lämnade	bolaget	in	en	ansökan	om	bidrag	till	Länsstyrelsen	för	att	bygga	
ett	fibernät	från	norr	på	Harö	till	söder	på	Ornö	och	att	man	planerade	att	ansluta	drygt	2000	
hushåll	på	ett	20-tal	öar.	Den	totala	kostnaden	för	utbyggnaden	var	beräknad	till	drygt	95	miljoner	
och	bolaget	ansökte	om	bidrag	på	60%	dvs.	cirka	57,5	miljoner.	Beslut	om	tilldelning	beräknades	till	
början	av	2017.	
	
Lokala	aktiviteter	
Under	året	som	gått	har	styrelsen	dels	jobbat	lokalt	med	att	inventera	öarnas	förutsättningar.	Det	
har	gjorts	nyhetsbrev	för	att	informera	om	utvecklingen.	Föreningen	har	koncentrerar	sig	på	att	
etablera	Skärgårdsnät	AB	samt	få	till	en	gemensam	ansökan.	Rekrytering	av	medlemmar	har	inte	
varit	fokus	utan	kommer	bli	detta	när	beslut	om	bidrag	är	taget.	
	
Harö	den	__/__				2017	
Harö	Bredband	styrelse	gm	
	
Pia	Södergren	


